
Protokół 

z XXVIII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego 

z dnia 26 lipca 2005 r. 

Punkt 1 Otwarcie sesji. 

XXVIII Sesja Rady Powiatu Wołomińskiego rozpoczęła się o godzinie 10.00 
w   Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatu Wołomińskiego przy 
ul. Prądzyńskiego 1. 

Przewodniczący Adam Kopczyński po przywitaniu zgromadzonych radnych, 
przedstawicieli prasy i gości złożył życzenia radnym którzy w ostatnich dniach 
obchodzili imieniny. Informuje, że w sesji bierze udział 23 radnych, a wiec jest 
niezbędne kworum, w związku z czym otwiera XXVIII sesje Rady Powiatu. 

Punkt 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Adam Kopczyński informuje, że proponowany porządek obrad 
został rozesłany wraz z materiałami na sesje. Pyta czy ktoś chciałby zabrać 
głos w sprawie porządku obrad. 

Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki w imieniu Komisji do Rozpatrywania Skarg 
i Wniosków prosi o wprowadzenie punktu 6 w brzmieniu rozpatrzenie skargi 
Mazowieckiej Izby Inżynierów Budownictwa. Przypomina, że na poprzedniej 
sesji radni mieli wątpliwości, czy MOIIB może interpretować przepisy 
dotyczące uprawnień budowlanych. Informuje że posiada stanowisko Polskiej  
Izby Inżynierów Budownictwa oraz opinię radcy prawnego potwierdzające 
istnienie takiej możliwości. Radny prosi Radę by ta umożliwiła także złożenie 
mu informacji z realizacji procedury konkursowej mającej wyłonić 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 

Radny Edward Olszowy prosi by przed punktem 12 wprowadzić do porządku 
obrad punkt w brzmieniu: „Rozpatrzenie i przyjęcie przez Radę Powiatu 
Wołomińskiego stanowiska w sprawie realizacji inwestycji i remontów dróg 
wojewódzkich oraz dróg powiatowych”. Informuje że stanowiska takie 
przedstawiane były na Komisjach i uzyskały akceptacje. 

Radny Robert Perkowski informuje, że Komisja Finansów dyskutowała nad 
stanowiskami przedstawianymi przez Radnego Edwarda Olszowego i oba 
stanowiska poparła jednogłośnie. 

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o rozdanie radnym projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi MOIIB. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku chętnych do zabrania głosu 
stawia pod głosowanie zmianę zaproponowanego porządku obrad polegającą 
na wprowadzeniu punktu w sprawie rozpatrzenia skargi Mazowieckiej 
Okręgowej Izby Inżynierów Budownictwa.  

Za przyjęciem tejże poprawki do porządku obrad opowiedziało się 12 radnych, 
nie było głosów przeciw, 13 radnych wstrzymało się od głosu. Wniosek został 
odrzucony. 
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Przewodniczący Adam Kopczyński stawia pod głosowanie poprawkę polegającą 
na wprowadzeniu do porządku obrad punktu: „Informacja o stanie realizacji 
procedury konkursowej w sprawie powołania Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów”.  

Za przyjęciem tejże poprawki do porządku obrad opowiedziało się 20 radnych, 
nie było głosów przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosu. Wniosek został 
przyjęty. 

Przewodniczący Adam Kopczyński stawia pod głosowanie poprawkę radnego 
Edwarda Olszowego by jako punkt przedostatni wprowadzić punkt w 
brzmieniu: „Rozpatrzenie i przyjęcie stanowiska w sprawie stanu realizacji 
inwestycji i remontów w zakresie dróg powiatowych i wojewódzkich.” 

Za przyjęciem tejże poprawki do porządku obrad opowiedziało się 24 radnych, 
nie było głosów przeciw, nie oddano głosów wstrzymujących się. Wniosek 
został przyjęty. 

Porządek obrad wygląda następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 28 

czerwca 2005r.  
4. Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał Zarządu i Rady Powiatu. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady PW o sprawach wpływających do 

Rady.  
6. Informacja o stanie realizacji procedury konkursowej w sprawie 

powołania Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii do projektu programu 

restrukturyzacyjnego SZPZOZ w Wołominie oraz podjecie uchwały. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zabezpieczenie hipoteką pożyczki zaciąganej przez SZPZOZ w Banku 
Gospodarstwa Krajowego, oraz podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w 
Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatu Wołomińskiego, oraz 
podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 
rok 2005, oraz podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru banku obsługującego 
budżet Powiatu, oraz podjęcie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne 
zadania w 2005 roku, oraz podjęcie uchwały. 

13. Rozpatrzenie i przyjęcie stanowiska w sprawie stanu realizacji inwestycji i 
remontów w zakresie dróg powiatowych i wojewódzkich. 

14. Interpelacje i zapytania, wnioski i oświadczenia. 
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Punkt 3 Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Powiatu 
Wołomińskiego z dnia 28 czerwca 2005 r. 

Przewodniczący Adam Kopczyński informuje, że protokół był wyłożony  
w Biurze Rady i nikt nie zgłaszał do niego żadnych uwag.  

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku chętnych do zabrania głosu 
w tym punkcie zamyka dyskusje i przystępuje do głosowania. 

W wyniku głosowania radni 17 głosami „za”, bez głosów „przeciw” i przy 
5 głosach „wstrzymujących się” przyjęli protokół. 

Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki prosi przewodniczącego o przypomnienie 
wyniku głosowania nad wprowadzeniem do porządku punktu dotyczącego 
rozpatrzenia skargi MOIIB. 

Przewodniczący Adam Kopczyński informuję że oddano 12 głosów „za” i 13 
„przeciw”, co oznacza, że poprawka nie uzyskała bezwzględnej większości 
ustawowego składu Rady, która wynosi 15. 

Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki odczytuje  § 27 pkt 1 Statutu i uzasadnia, 
że nie jest konieczne uzyskanie 15 głosów. 

Przewodniczący Adam Kopczyński informuje, że statut w § 12 pkt 6  
szczegółowo omawia zasady wprowadzania zmian do porządku obrad i według 
tego zapisu zmiany wprowadzić można bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady czyli 15 głosami. 

 
Punkt 4. Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał Zarządu i Rady 

Powiatu. 
Starosta Konrad Rytel przypomina uchwały przyjęte na poprzednim 
posiedzeniu Rady, informuje że są one w trakcie realizacji. Dodaje, że Zarząd 
w okresie miedzy sesjami ogłosił konkurs na realizacje zadań z zakresu 
pomocy publicznej, podjął uchwałę o likwidacji gospodarstwa pomocniczego 
przy Zespole Szkól w Zielonce, z rezerwy celowej dofinansowano pomoc 
materialną dla studentów. Ponadto w wyniku rozstrzygnięcia konkursu na 
realizacje zadania promocja zdrowia udzielono dotacji w wysokości 2.500 zł. 
dla Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków. Zarząd wyraził też zgodę na zakup 
koloroskopu dla przychodni specjalistycznej Szpitala Powiatowego. Dużą cześć 
posiedzeń Zarząd przeznaczył na omawianie programu restrukturyzacji 
szpitala, który będzie omawiany na dzisiejszej sesji, w posiedzeniach tych 
uczestniczył także Przewodniczący Rady Powiatu. Zarząd spotkał się także z 
kandydatką, która jest zainteresowana prowadzeniem zawodowej rodziny 
zastępczej. Na spotkaniu wyjazdowym w Tłuszczu Zarząd wizytował obiekty 
będące w zarządzie powiatu na terenie Tłuszcza, a także dyskutował nad 
możliwością prowadzenia niektórych działań powiatu na terenie gminy 
Tłuszcz.  
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Punkt 5 Informacja Przewodniczącego Rady PW o sprawach 
wpływających do Rady. 

Przewodniczący informuję, iż w okresie od ostatniej sesji wpłynęła do Rady 
decyzja Wojewody Mazowieckiego, którą odczytuje. 

/decyzja stanowi załącznik do protokołu/ 

Ponadto do Rady wpłynął wniosek dyrekcji szpitala w sprawie wydania opinii 
o programie restrukturyzacji. Wnioskiem tym radni zajmowali się na 
Komisjach i będzie przedmiotem obrad sesji. Wpłynęła także prośba 
ordynatora oddziału okulistycznego dra Eugeniusza Gwoździa w sprawie 
dofinansowania zakupu lasera dla oddziału. 

/pismo dra Eugeniusza Gwoździa stanowi załącznik do protokołu/ 

Przewodniczący Adam Kopczyński Informuje ze do rady wpłynęła prośba 
dyrekcji spółki „Eltor” o umorzenie zadłużenia wynikającego 
z dzierżawy wieczystej. 
/pismo stanowi załącznik do protokołu/ 

Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki zauważa, że odczytana decyzja wojewody 
dotyczy tylko nieuznania Rady jako strony, zaś co do zasadności zarzutów 
prowadzone będzie dalsze postępowanie wyjaśniające. 

Radny Henryk Oleksiak popiera wniosek przedsiębiorstwa „Eltor” motywując 
to tym, że jest to ostatni duży zakład w Wołominie, zatrudniający ponad 100 
osób. Zdaniem radnego powiat powinien przeciwdziałać upadkowi 
przedsiębiorstwa.  

Radna Henryka Piwowar pyta czy przedsiębiorstwo „Eltor” przedstawiło plan 
restrukturyzacji. Dodała, że nie może popierać czegoś czego nie zna. 

Przewodniczący Adam Kopczyński zauważa iż mimo, że sprawa wpłynęła do 
Rady to jednak należy do kompetencji starosty, poprosił starostę Konrada 
Rytla o zabranie głosu. 

Starosta Konrad Rytel oświadcza, że ściąganie opłat jest zadaniem zleconym 
z zakresu administracji rządowej, z którego jest rozliczany. Przyznaje że 
spotkał się w tej sprawie z prezesem „Eltoru”. Dodał, że stosowny wniosek, do 
Wojewody, który jako jedyny może dokonać zwolnienia zostanie przygotowany. 
Zaznacza że przy tak dużej kwocie Wojewoda odsyła sprawę do Ministerstwa 
Finansów. Starosta zaznacza, że wielokrotnie takie wnioski przekazuje 
wojewodzie oraz, że ma możliwość rozkładania należności na raty i często z tej 
możliwości korzysta. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamyka ten punkt porządku obrad. 
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Punkt 6  Informacja o stanie realizacji procedury konkursowej 
w sprawie powołania Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 

Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki – przewodniczący komisji konkursowej 
informuje, że Rada wyznaczyła Komisji termin końcowy na przedstawienie 
kandydatów na dzień 15 lipca br. Jednakże do tego terminu złożona została 
tylko jedna oferta, stąd Komisja uznała, że jest to zbyt mało i wydłużyła 
termin do 20 lipca, na skutek tego złożono 2 dodatkowe oferty. Na dzień 28 
lipca komisja wyznaczyła kandydatom terminy rozmów, kandydaci wstępnie 
spełniają wszystkie wymogi ustawowe. Radny przewiduje, że do końca 
tygodnia komisja zarekomenduje Radzie kandydatury na Rzecznika 
Konsumentów. Zaznacza, że może się zdarzyć, że komisja zarekomenduje 
wszystkich kandydatów, bądź żadnego. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zamyka ten punkt porządku obrad. 
 
Punkt 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii do projektu 

programu restrukturyzacyjnego SZPZOZ w Wołominie oraz 
podjecie uchwały. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wita obecnego na sali Mieczysława Romejkę 
Dyrektora SZPZOZ w Wołominie. 
Wicestarosta Grzegorz Dudzik informuje, że do 15 sierpnia należy złożyć 
dokumenty wymagane do restrukturyzacji szpitala. Prosi o naniesienie 
autopoprawek, pierwszą będzie dodanie do tekstu paragrafu 3 w brzmieniu: 
„Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu.” 
W miejsce kropek w projekcie wstawić należy datę „15 lipca 2005 r.”. 
Wicestarosta informuje, że dokument przedstawiony do uchwalenia, różni się 
od dokumentu przedstawionego Komisjom, na skutek wprowadzenia zmian 
zgłaszanych przez wszystkich uprawnionych podmiotów. Zaznacza, że tekst 
jednolity po zmianach przedłożony został w dniu sesji radnym. Prosi o 
zabranie głosu przez Dyrektora Mieczysława Romejkę. 
Dyrektor Mieczysław Romejko dodaje, że zmiany wynikają także z sugestii 
jakie pojawiły się po nieformalnych konsultacjach w resorcie zdrowia. Zmiany 
wprowadzone nie są zmianami merytorycznymi, według dyrektora żaden 
wskaźnik ekonomiczny się nie zmienił. Przedstawia przeniesienia których 
dokonano w tekście. 
Wicestarosta Grzegorz Dudzik zaznacza, że duża część zmian w przedłożonym 
tekście jednolitym pochodzi z pierwszego dokumentu, który był przedstawiany 
radnym w materiałach na sesję. 

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
w sprawie przedstawionego projektu. 

Radna Hanna Wujkowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
wyraziła pozytywną opinie komisji dla tej uchwały. 

Radny Robert Perkowski Przewodniczący Komisji Finansowej informuje, że 
Komisja Finansowa, jak również Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
której jest sekretarzem pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu, 
Kultury i Pamięci Narodowej przedstawia pozytywną opinię Komisji, na temat 
projektu uchwały. 
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Przewodniczący Adam Kopczyński otwiera dyskusję w tym punkcie i z braku 
chętnych do zabrania głosu zamyka ją. 

Przewodniczący Adam Kopczyński odczytuje i stawia pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie opinii do projektu programu restrukturyzacyjnego SZPZOZ 
w Wołominie, tekst uchwały z autopoprawkami zgłoszonymi przez 
Wicestarostę Grzegorza Dudzika. 

W wyniku głosowania 26 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, bez 
głosów przeciwnych, żaden z radnych nie wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała została przyjęta. 

Dyrektor Mieczysław Romejko dziękuje za przyjęcie uchwały i informuje, że 
w ciągu 2 dni program zostanie przedłożony Wojewodzie Mazowieckiemu, 
pozostały margines czasowy zostanie wykorzystany do wprowadzenia 
ewentualnych zmian. 

 
Punkt 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zabezpieczenie hipoteką pożyczki zaciąganej przez SZPZOZ 
w Banku Gospodarstwa Krajowego oraz podjęcie uchwały. 

Wicestarosta Grzegorz Dudzik informuje, że w ślad za przyjętym programem 
restrukturyzacji, kolejnym warunkiem na przyjęcie wniosku jest zabezpieczenie 
hipoteką pożyczki na majątku powiatu użytkowanym przez ZSPZOZ 
w Wołominie. Prosi o wprowadzenie autopoprawki polegających na 
zwiększeniu kwoty do 3,5 mln zł. 

Dyrektor ds. finansowych szpitala informuje, że do końca nie było wiadomo, 
które zobowiązania szpitala wejdą w pożyczkę. Zaznacza, że na dzień 
dzisiejszy resort zdrowia nie wie co zrobić ze stanowiskiem ZUS, który uważa, 
że kwota z tytułu „ustawy 203” nie może wejść w skład pożyczki, stąd zdaniem 
Pani Dyrektor nie wiadomo czy pożyczkę będzie można zaciągnąć na całą 
kwotę brutto zobowiązań szpitala, stąd prośba o zwiększenie kwoty 
zabezpieczenia. 

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
w sprawie przedstawionego projektu. 

Radna Hanna Wujkowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
wyraziła pozytywną opinie dla tej uchwały. 

Radny Robert Perkowski Przewodniczący Komisji Finansowej informuje, że 
Komisja Finansowa, jak również Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
której jest sekretarzem pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu, 
Kultury i Pamięci Narodowej przedstawia jednogłośną pozytywną opinię Komisji, 
na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Adam Kopczyński otwiera dyskusję w tym punkcie. 

Radny Krzysztof Damięcki pyta jaką wartość mają grunty wskazane jako 
zabezpieczenie dla banku. 

Pani Dyrektor odpowiada, że mają one wartość 4,1 mln. zł. 

Radny Krzysztof Damięcki pyta co Szpital zamierza dodać w przypadku nie 
uznania tej kwoty przez bank. 

Radna Henryka Piwowar pyta jakie są realne szanse zwrotu tej pożyczki. 
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Pani Dyrektor odpowiada, iż szpital chciałby zawrzeć z bankiem umowę polegającą 
na jednorazowej spłacie 50% pożyczki w 2010 roku, zaznacza przy tym, że 
Państwo gwarantuje umorzenie pozostałych 50% pożyczki. 

Dyrektor Mieczysław Romejko informuje, że obecnie Fundusz planuje obniżać 
umowy i nie potrafi on odpowiedzieć w jakiej sytuacji będzie szpital w ciągu 
najbliższego roku, więc stan szpitala za 5 lat również pozostaje niewiadomą. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku dalszych chętnych do zabrania 
głosu zamyka dyskusję i stawia pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenie hipoteką pożyczki zaciąganej 
przez SZPZOZ w Banku Gospodarstwa Krajowego, tekst uchwały ze zmianami 
wskazanymi przez wicestarostę Grzegorza Dudzika. 

W wyniku głosowania 26 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, bez 
głosów przeciwnych, żaden z radnych nie wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący Adam Kopczyński dziękuje dyrekcji szpitala, za olbrzymią pracę 
w przygotowaniu programu restrukturyzacyjnego. Dodał, że cała Rada jako organ 
założycielski szpitala czuje się odpowiedzialna za panująca w nim sytuację. 

Przewodniczący Adam Kopczyński korzystając z obecności Dyrektora pyta czy ktoś 
z radnych ma jakieś pytania dotyczące funkcjonowania SZPZOZ w Wołominie. 

Radny Tadeusz Wiśniewski prosi o szerszą informację na temat zaplanowanej na 
niedziele tzw. „białej niedzieli”. 

Dyrektor Informuje, że w godzinach 10-13 w najbliższą niedziele prowadzone będą 
dwa programy: okulistyczny i neurologiczny. 

Radna Henryka Piwowar pyta Dyrektora jakie jest jego stanowisko w sprawie 
zakupu lasera dla oddziału okulistyki. 

Dyrektor informuje, że w założeniach restrukturyzacyjnych przy oddziale 
okulistycznym widnieje punkt „zakup lasera” dodał, że nigdy nie był zwolennikiem 
likwidacji żadnego oddziału, a chciałby ofertę szpitala poszerzać. Zaznacza, że 
oferta powinna być bardzo szeroka pod warunkiem oczywiście, że uzyska 
akceptacje płatnika. Dodał, że niektóre decyzje, które byłyby konieczne ze względu 
na rentowość szpitala, są dla niego nie do przyjęcia jako dla lekarza. 

Radny Krzysztof Mikuski pyta Dyrektora Mieczysława Romejkę jak wyglądała rola 
Wydziału Zdrowia SPW w przygotowaniu programu restrukturyzacji. 

Dyrektor Mieczysław Romejko odparł że wydział pełnił rolę łącznika między 
szpitalem a organem tworzącym, miały też miejsce spotkania w których 
uczestniczyła pani Naczelnik Wydziału Zdrowia. Dodał że nie zlecała żadnych prac 
ani wydziałowi, ani starostwu. 

Radny Krzysztof Mikulski, iż rozumie że rola Wydziału jest bliżej nieokreślona, 
zaznaczył, że oczekiwałby większego zaangażowania w zakresie współpracy 
z właściwymi jednostkami. 

Wicestarosta Grzegorz Dudzik stwierdza, że w jego ocenie współpraca Wydziału 
Zdrowia ze szpitalami jest wzorcowa. Zaznacza, że to właśnie SZPZOZ 
w Wołominie jako jednostka przygotowuje samodzielnie program restrukturyzacji 
i wynika to z ustawy. Podkreśla że Wydział Zdrowia był w stałym kontakcie ze 
szpitalem. 

Radny Krzysztof Mikulski, zaznacza że jego zdaniem rola Wydziału Zdrowia była 
nikła. 
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Wicestarosta Grzegorz Dudzik odpiera, że nie zgadza się z tą tezą, a rola była taka 
jaką być powinna. 

Przewodniczący Adam Kopczyński ogłasza 5 minut przerwy. 

/5 minut przerwy/ 
 
Punkt 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian 

w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatu 
Wołomińskiego oraz podjęcie uchwały 

Starosta Konrad Rytel przedstawia projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Zmiany zdaniem starosty są konieczne i potrzeba uaktualnić regulamin. 
Zmiany wynikają z przejęcia kilku zadań, określonych przez ustawy jako 
zadania powiatu lub starosty, dotyczą zwłaszcza spraw związanych z 
obronnością i sprawami obywatelskimi w tym z pomocą dla cudzoziemców, 
zdaniem starosty nie wiąże ze sobą konieczności zmian w schemacie 
organizacyjnym, czy też zwiększenia liczby etatów. Drugim źródłem zmian jest 
powołania Centrum Zarządzania Kryzysowego Starosty, które pracuje w ruchu 
ciągłym. Prosi by w projekcie uchwały w § 1, pkt 4 ppkt 17 zastąpić słowo 
„Realizacja” słowem: „Koordynacja”.  

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
w sprawie przedstawionego projektu. 

Radna Hanna Wujkowska informuje, że po poprawkach zgłoszonych przez jednego 
z członków Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt. Jedna z poprawek to poprawka zgłoszona jako 
autopoprawka przez starostę. Druga zaś dotyczy ogólniejszego sformułowania 
treści pkt 11 w § 1 projektu poprzez skreślenie słów znajdujących się po frazie: 
„pomocy finansowej”. 

Starosta Konrad Rytel informuje, że zapisanie ppkt w inny sposób jest niemożliwe, 
gdyż inne zadania w tym zakresie należą do wojewody i zbytnie uogólnienie zapisu 
nie jest prawidłowe. 

Radny Robert Perkowski Sekretarz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
informuje, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu, 
Kultury i Pamięci Narodowej przedstawia pozytywną opinię Komisji, na temat 
projektu uchwały.  

Przewodniczący Adam Kopczyński otwiera dyskusję w tym punkcie. 

Radny Krzysztof Mikulski zauważa, że zmiany powinny być spójne z zapisami 
zmienianymi, w związku z czym prosi starostę by ten odczytał poprawki 
w brzmieniu zaproponowanym przez wnioskodawców naniesione na tekst 
regulaminu. Zauważa, że uchwała mogłaby zobowiązywać Zarząd do wydania 
jednolitego tekstu Regulaminu Organizacyjnego Starostwa. 

Starosta Konrad Rytel informuje, że tekst jednolity będzie opracowany i nie może 
niestety odczytać poprawek, bo niema przy sobie regulaminu. 

Radny Krzysztof Mikulski prosi o przyniesienie tekstu regulaminu oraz zgłasza 
poprawkę by w § 1 dopisać ustęp 7 w brzmieniu „Zobowiązuję się Zarząd do 
opracowania i wydania jednolitego tekstu Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
po zmianach.” 
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Przewodniczący Adam Kopczyński stawia pod głosowanie poprawkę by w § 1 
dopisać ustęp 7 w brzmieniu „Zobowiązuję się Zarząd do opracowania i wydania 
jednolitego tekstu Regulaminu Organizacyjnego Starostwa po zmianach.” 
W wyniku głosowania radni 22 głosami, „za” bez głosów „przeciw” i przy 3 głosach 
„wstrzymujących się” przyjęli poprawkę. 

Starosta Konrad Rytel odczytuje § 3 ust. 3, § 15, § 27, §31 ust. 1 w nowym 
brzmieniu. 

Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki poddaje pod uwagę radnych możliwość zmiany 
godzin pracy Biura Rady, motywując to tym, ze powinno się ono dostosować do 
godzin pracy Komisji i proponuje by w poniedziałki i środy określić godziny pracy 
w godzinach 10-18. 

Radny Krzysztof Mikulski zauważa, że w proponowanym zapisie § 15 nasuwa się 
pytanie, co realizuje Wydział Planowania i Realizacji. 

Starosta Konrad Rytel informuje, że Wydział zajmuje się planowaniem 
i realizowaniem inwestycji i remontów we wszystkich obiektach powiatowych 
i działalność tą nadzoruje Skarbnik. W ramach realizacji Wydział rozstrzyga 
przetargi i zajmuje się nadzorem nad prawidłowym prowadzeniem robót, a także 
przygotowuje dokumenty wniosków o pomoc finansową ze środków zewnętrznych. 
Dodaje że nie należy zbytnio zawężać zakresu działalności wydziału poprzez 
doprecyzowanie jego nazwy. 

Radny Krzysztof Mikulski proponuje by dodać do ust 2 § 15 słowa „budżetu”. 

Starosta Konrad Rytel zauważa, że każdy wydział i pracownik merytoryczny 
zajmuje się realizacją i wykonaniem budżetu. 

Przewodniczący Adam Kopczyński stawia pod głosowanie tą poprawkę. W 
wyniku głosowania radni 7 głosami, „za”, 8 głosami „przeciw” i przy 8 głosach 
„wstrzymujących się” odrzucili poprawkę. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku dalszych chętnych do zabrania 
głosu zamyka dyskusję i stawia pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa 
Powiatu Wołomińskiego. Tekst uchwały z autopoprawką zgłoszoną przez 
starostę i poprawka przyjętą przez Radę 

W wyniku głosowania 19 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, nie 
było głosów przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosowania. Uchwała 
została przyjęta 
 
Punkt 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2005 oraz podjęcie uchwały. 
Pani Skarbnik Jadwiga Tomasiewicz w imieniu wnioskodawcy odczytuje 
uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
w sprawie przedstawionego projektu. 

Radny Robert Perkowski Przewodniczący Komisji Finansowej informuje, 
że Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Informuje 
że podobną decyzję podjęła Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa.  

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu, 
Kultury i Pamięci Narodowej przedstawia pozywaną opinie Komisji. 
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Radna Hanna Wujkowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
informuje o pozytywnej opinii Komisji. 

Przewodniczący Adam Kopczyński otwiera dyskusję w tym punkcie i wobec braku 
chętnych do zabrania głosu zamyka ją i stawia pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2005. Tekst uchwały bez zmian. 

W wyniku głosowania 24 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, nie 
oddano głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. 
Uchwała została przyjęta. 

 
Punkt 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru banku 

obsługującego budżet Powiatu, oraz podjęcie uchwały. 
Pani Skarbnik Jadwiga Tomasiewicz w imieniu wnioskodawcy odczytuje 
uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
w sprawie przedstawionego projektu. 

Radny Robert Perkowski Przewodniczący Komisji Finansowej informuje, że 
Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Informuje że 
podobną decyzję podjęła Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu, 
Kultury i Pamięci Narodowej informuje, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Radna Hanna Wujkowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
informuje o pozytywnej opinii Komisji. 
Przewodniczący Adam Kopczyński otwiera dyskusję w tym punkcie. 
Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki pyta czy Rada ogłaszała przetarg na wybór 
banku obsługujące budżet powiatu. Podkreśla, że kompetencją Rady jest wybór 
banku obsługującego budżet, ogłoszenie przetargu i określenie warunków tego 
przetargu, stąd radny wyraża wątpliwości czy do zaakceptowania jest tryb pracy 
przyjęty w tej sprawie. 
Pani Skarbnik Jadwiga Tomasiewicz informuje, że przetarg na obsługę bankową 
wykonuje się w oparciu o prawo zamówień publicznych i kompetencje do 
ogłoszenia przetargu ma kierownik jednostki, którym jest starosta. Rada zdaniem 
Pani Skarbnik Jadwigi Tomasiewicz wybiera bank w trybie ustawy o 
zamówieniach publicznych, a w tym trybie to Zarząd określa warunki przetargu, 
stąd przyjęty tryb jest prawidłowy. 
Radny Mariusz Czajewicz-Nowacki zaznacza, że wybór banku należy do 
kompetencji Rady, stąd określenie warunków przetargu też jego zdaniem należy 
do Rady i dopiero Rada mogłaby upoważnić Zarząd do ogłoszenie przetargu. Prosi 
o wskazanie przepisu, który upoważniałby Zarząd do przyjęcia takiej procedury w 
sprawie. 

Przewodniczący Adam Kopczyński wobec braku dalszych chętnych do zabrania 
głosu zamyka dyskusje i stawia pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru banku obsługującego budżet Powiatu. Tekst uchwały bez zmian. 

W wyniku głosowania 20 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 
oddano 1 głos przeciwny, 3 radnych wstrzymało się od głosowania. Uchwała 
została przyjęta. 
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Punkt 12  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na poszczególne zadania w 2005 roku oraz podjęcie uchwały. 

Wicestarosta Grzegorz Dudzik odczytuje uzasadnienie do uchwały. Zaznacza, 
że dzięki zwiększeniu kwoty na turnusy rehabilitacyjne uda się zaspokoić 
zapotrzebowanie na te świadczenia w 100%, czyli około 700 
niepełnosprawnych uzyska to najpopularniejsze świadczenie. 

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
w sprawie przedstawionego projektu. 

Radny Robert Perkowski informuje, że Komisja Finansowa, a także Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Hanna Wujkowska w imieniu Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
wyraziła jednogłośną pozytywną opinie dla tej uchwały. 

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Sportu, Kultury i Pamięci Narodowej przedstawia pozytywną opinię Komisji, 
na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Adam Kopczyński otwiera dyskusję w tym punkcie. 

Radny Edward Olszowy wyraził zadowolenie, że udało się podnieść poziom 
dofinansowania do sprzętu rehabilitacyjnego. Zaznacza przy tym, że bardzo 
pomocne dla niepełnosprawnych byłoby wprowadzanie możliwości 
dofinansowania napraw sprzętu rehabilitacyjnego w tym wózków 
elektrycznych. 

Wicestarosta Grzegorz Dudzik odpowiada, że PCPR nie decyduje, jaki sprzęt 
rehabilitacyjny może być dofinansowywany, może jedynie dofinansowywać 
sprzęt będący na liście przekazanej przez Zarząd Główny PFRON. Jeśli zaś 
chodzi o zakup wózków elektrycznych to program taki jest prowadzony przez 
Oddział Wojewódzki PFRON. Dodał, że PCPR będzie wnioskował 
o umieszczenie naprawy wózków elektrycznych na liście świadczeń 
dofinansowywanych. 

Radny Krzysztof Mikulski oświadcza, że wedle jego opinii jest to bardzo dobrze 
przygotowany przez Zarząd projekt uchwały, jest on dobrze uzasadniony 
i przejrzysty. 
Przewodniczący Adam Kopczyński odczytuje i stawia pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie podziału środków PFRON na poszczególne zadania 
w 2005 r. Tekst uchwały bez zmian. 

W wyniku głosowania 22 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, nie 
oddano głosów przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania. Uchwała 
została przyjęta. 
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Punkt 13 Rozpatrzenie i przyjęcie stanowiska w sprawie stanu realizacji 
inwestycji i remontów w zakresie dróg powiatowych 
i wojewódzkich. 

Radny Edward Olszowy dziękuje radnemu Ryszardowi Walczakowi za 
pełnienie funkcji koordynatora modernizacji dróg. Odczytuje proponowane 
teksty stanowisk: 
- w sprawie stanu realizacji inwestycji i remontów w zakresie dróg 
powiatowych; 

- w sprawie stanu realizacji inwestycji i remontów w zakresie dróg 
wojewódzkich. 

/teksty projektów stanowisk stanowią załączniki do protokołu/ 
Radny Robert Perkowski w imieniu komisji Finansowej i Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Rolnictwa informuje, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
projekty stanowisk. A nadto Komisja Finansowa współwnioskowała o 
dołączenie tego punktu do porządku obrad.  
Przewodniczący Adam Kopczyński proponuje kilka zmian stylistycznych, które 
zostają zaakceptowane przez wnioskodawcę.  
Radny Tadeusz Wiśniewski informuje, że Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony 
Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekty stanowisk. 
Radny Ryszard Walczak wyraża nadzieję, że stanowiska wpłyną na kształt 
projektowanych budżetów. Dodał, że w dniu sesji miała się odbyć rozprawa w 
celu orzeczenia prawidłowości zaskarżonego przetargu na sporządzenie 
projektu drogi 635 z Zielonki do Wołomina. Szybkie rozstrzygnięcie tej sprawy 
może mieć wpływ na termin rozpoczęcie tej inwestycji. Zaznaczył, że Urząd 
Marszałkowski bardzo przychylnie patrzy na możliwość dofinansowywania 
tego typu inwestycji. 
Przewodniczący Adam Kopczyński stawia pod głosowanie projekt stanowiska 
w sprawie stanu realizacji inwestycji i remontów w zakresie dróg 
wojewódzkich na terenie Powiatu Wołomińskiego. 

W wyniku głosowania 25 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, nie 
oddano głosów przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
Stanowisko zostało przyjęte. 
Przewodniczący Adam Kopczyński stawia pod głosowanie projekt stanowiska 
w sprawie stanu realizacji inwestycji i remontów w zakresie dróg powiatowych 
na terenie Powiatu Wołomińskiego. 

W wyniku głosowania 26 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, nie 
oddano głosów przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
Stanowisko zostało przyjęte. 
 
Punkt 14 Interpelacje i zapytania, wnioski i oświadczenia. 
Radny Henryk Oleksiak zwraca się z pytaniem do starosty na jakim etapie jest 
realizacja skrzyżowań ulic Wileńskiej i Lipińskiej z ul. Legionów. Pyta czy 
starosta będzie występował z wnioskiem do Wojewody o umorzenie zadłużenia 
dla „Eltoru”. Zaznacza, że w sprawę powinna zaangażować się Rada Powiatu, 
gdyż jest to ostatni z dużych zakładów na terenie Wołomina. 
Starosta Konrad Rytel odpowiada, że zgodnie z ustaleniami za środki powiatu 
przygotowana została cała koncepcja przebudowy tychże skrzyżowań, 
przeprowadzono analizę ruchu oraz uzyskano wszystkie wymagane 
uzgodnienia z Wojewódzkim Inspektorem Ruchu oraz Urzędem 

 
12



Marszałkowskim. Zlecone zostały projekty techniczne tych skrzyżowań, które 
mają być przygotowane w miesiącu sierpniu. Starosta poinformował, że na 
skrzyżowaniach planowana jest sygnalizacja świetlna zsynchronizowana 
z sygnalizacją na ul. 1 Maja. Starosta zaznacza, że jest szansa by 
skrzyżowania zostały przebudowane w tym roku za środki Mazowsza. 
Radny Krzysztof Mikulski przypomina, że na poprzedniej sesji Starosta 
zapewniał, że prace na skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej i Zagańczyka zaczną 
się lada dzień, a minął miesiąc i początku prac nie widać. 
Starosta Konrad Rytel odparł, że gdyby zależało to od niego to pracę zaczęły by 
się już na drugi dzień. Zakład energetyczny zażądał jednak przebudowy 
infrastruktury energetycznej, podnosząc wymagania które były uzgodnione na 
zespole. Starosta Wyraził nadzieje, że roboty rozpoczną się już w poniedziałek. 
Zauważa, że podobny problem z uzgodnieniami istnieje w Radzyminie, przy 
skrzyżowaniu ulic Weteranów i Jana Pawła II. 
Radny Krzysztof Mikulski pyta jak zorganizowany zostanie objazd na czas 
budowy oraz ubolewa że „lada dzień” oznacza w tym przypadku prawie 30 dni. 
Starosta Konrad Rytel odpiera, że Starostwo jest gotowe do tych prac od 60 
dni, zaś prace będą prowadzone by jak najmniej utrudniać przejazd ul. Armii 
Krajowej. Dodał, że pracę będą prowadzone nocą oraz, że nie przewiduje 
dłuższych przerw w ruchu jak 2-3 godzinne. 
Radna Henryka Piwowar pyta czy jest możliwe, by przed rozpoczęciem robót 
połączyć ulice Gdyńską i Głowackiego, w ten sposób można zrobić objazd 
ul. Armii Krajowej. 
Starosta Konrad Rytel odpowiada, że ani ul. Gdyńska ani ul. Głowackiego nie 
są drogami gminnymi. 
Radna Henryka Piwowar odpowiada, że dla dobra społeczeństwa warto byłoby 
zawrzeć porozumienie z gminą Wołomin w tej sprawie. 
Radny Edward Olszowy zauważa, że na zaproszeniu powiatowym na obchody 
15 sierpnia pod pozycją Wołomin widnieje tylko pozycja „złożenie wieńców”, 
podczas gdy na zaproszeniu Wołomińskim widnieje dużo więcej znaczących 
pozycji. Wyraził obawę że brak współpracy w sprawach tego typu może 
przełożyć się na brak porozumienia w sprawach ważniejszych. Apeluje do 
Starosty i Burmistrza o lepszą współpracę. 
Starosta Konrad Rytel zauważa, że zaproszenie zredagowane w powiecie 
dotyczy całego powiatu i wyszczególnia tylko uroczystości patriotyczne 
i religijne. 
Radny Edward Olszowy zauważa, że w głównych ramach ujęcie tego co się 
dzieje w Wołominie byłoby wskazane. 
Starosta Konrad Rytel zauważa, że ponieważ Ossów jest w gminie Wołomin, to 
wszystkie wydarzenia dotyczą gminy Wołomin. 
Radny Henryk Oleksiak pyta czy inwestycja drugostronne zasilanie szpitala 
została już zakończona i odebrana. 
Starosta Konrad Rytel odpowiada, że inwestycja została zakończona, ale nie 
jest jeszcze odebrana, gdyż wymienić trzeba obecny transformator na dwa 
mniejsze. 
Radny Ireneusz Maślany informuje, że istnieje wakat na stanowisku 
wiceprzewodniczącego Rady, gdyż statut mówi że powinno być dwóch 
wiceprzewodniczących, stąd radny proponuje bądź wprowadzić taki punkt do 
porządku obrad najbliższej sesji, bądź zmienić zapis statutu. 
Radna Henryka Piwowar oświadcza, że jest zbulwersowana faktem, że imprezy 
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sportowe podczas obchodów „cudu nad Wisłą” odciągają od Mszy młodzież. 
Prosi by tak ustalać program, by imprezy nie kolidowały z Mszą, nadto prosi 
by bardziej dbać o patriotyczno-religijny aspekt uroczystości. 
Radny Grzegorz Grabowski zwraca uwagę na kolizje pewnych uroczystości. 
Zauważa, że zawody kawaleryjskie trudno nazwać uroczystością patriotyczno-
religijną, a w zaproszeniu przygotowanym przez starostwo się znalazły. 
Starosta Konrad Rytel zauważa, że wszystkie zaproszenia doskonale się 
uzupełniają, co świadczy o dobrej koordynacji. Dodaje, że nigdy nie było tak, 
że w trakcie Mszy Św. odbywają się jakieś imprezy sportowe. Dodaje, że 
zawody kawaleryjskie są właśnie imprezą o charakterze patriotycznym. 
Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił by na sesji Rady Powiatu nie 
debatować nad programem obchodów uroczystości „Cudu nad Wisłą”. 
Radny Krzysztof Mikulski, pyta jak jest możliwe że na drugi dzień po podjęciu 
uchwały o zakup ziemi pod chodnik przy rondzie u zbiegu ulic Weteranów 
i Jana Pawła II w Radzyminie chodnik był już oddany do użytku. 
Starosta Konrad Rytel oświadcza, że na poprzedniej sesji podjęte decyzję 
o zakupie ziemi koło ronda u zbiegu ulic Wyszyńskiego i POW. Przedmiotem 
uchwały był zakup pasa ziemi od przejścia dla pieszych w kierunku wiaduktu 
kolejowego. 
Radny Romuald Krzysztof Kalinowski zauważa, że na zaproszeniu znalazł się 
błąd, otóż pomnik pod którym składane będą kwiaty 21 sierpnia znajduje się 
w Strachowie, a nie w Strachówce. 
Radny Stanisław Wróbel prosi o informacje na temat dożynek powiatowych. 
Starosta Konrad Rytel odpowiada, że corocznie dożynki organizowane są 
w innej gminie, w tym roku organizowane będą w Poświętnym i będą 
równocześnie dożynkami diecezjalnymi, co jest powodem do zadowolenia, tym 
bardziej, że po raz drugi z rzędu dożynki diecezjalne będą organizowane 
w Powiecie Wołomińskim. 

Wobec braku chętnych do dalszego zabrania głosu Przewodniczący Adam 
Kopczyński zamknął XXVIII sesję. Była godzina 14.15. 
Protokołował: 

Filip Rżewski 

Przewodniczący 
Rady Powiatu Wołomińskiego 

 
Adam Kopczyński 
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Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Decyzja Wojewody Mazowieckiego o nieuznaniu RPW za stronę. 
3. Pismo Dra Eugeniusz Gwoździa. 
4. Pismo prezesa „Eltor-u”. 
5. Stanowiska RPW w sprawie 

- stanu realizacji inwestycji i remontów w zakresie dróg powiatowych; 
- stanu realizacji inwestycji i remontów w zakresie dróg wojewódzkich. 

 
 

 Uchwała Nr XXVIII-229/05 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2005 r. 
w sprawie opinii do projektu programu restrukturyzacyjnego SZPZOZ w Wołominie. 

 
 Uchwała Nr XXVIII-230/05 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2005 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenia hipoteką pożyczki zaciąganej przez 
SZPZOZ w Banku Gospodarstwa Krajowego. 

 
 Uchwała Nr XXVIII-231/05 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2005 r. 

w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatu Wołomińskiego. 
 

 Uchwała Nr XXVIII-232/05 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2005 r. 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu na rok 2005. 

 
 Uchwała Nr XXVIII-233/05 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2005 r. 

w sprawie wyboru banku obsługującego budżet Powiatu. 
 

 Uchwała Nr XXVIII-234/05 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2005 r. 
w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2005 roku. 
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